

P2 Manual



1. Insert TF card, put switch to 2, a long press for 2 seconds, after the yellow and blue light are on, blue light goes out after three-time flashes, the device will be available for video recording, a short press, save the video, yellow light is long bright.

2. photograph/ record

Put switch to number 1, record directly once turn on, after a short press, yellow light is on, press the button one time, blue light blinks one

8. relative parameters

Video file: 1920*1080 HD AVI resolution

HD photograph: 2560*1440 photos JPEG resolution

9. Address some simple questions

1. Be unable to turn on: please charge for one hour prior to test. Press reset button to reboot.
2. Be unable to have video recording after booting: please check if the storage card is inserted, or format the storage card.
3. Be unable to connect computer: check if it is connected, connect it into the back USB port of your computer is the best.
4. Buffering video in computer: check computer configuration and play software, suggest using VLC.

time, a photograph is taken, start all over again.

3. power off

Method one: a long press for three seconds, yellow light goes out after three-time flashes, the device powers off.

Method two: in standby mode, the device will power off automatically after about 3 minutes off.

4. low Battery Alarm

The device will power off automatically after yellow light and blue light flashes in turn five times, if in the video recording state, it will firstly stop automatically, please charge in time.

5. State of Charge

Yellow light flashes in state of charge, yellow light lasts long time in fully charge.

6. Time Settings:

After video recording, the device connects your computer, then eject removable disk, open the Time.txt in removable disk, change the time and store.

7. Reset

In reset, please use non-metallic hard thin rod to insert the reset hole, then press lightly the reset button to reset, the device is in power-off state after the reset.

P2 說明書



1、開機錄像:

插入TF卡，把開關拔至2，長按2秒，黃藍燈亮後，藍燈閃爍三次後熄滅，進入錄像狀態，短按壹次，保存錄像，黃燈長亮。

2、拍照/錄音：

把開關撥至數字1，開機直接錄音，短按壹次後，黃燈亮，按壹次按鍵，藍燈閃爍壹

下，表示拍照壹張，周而復始。

3、關機：

方法壹：長按3秒，黃燈閃爍三次後熄滅，表示關機。

方法二：待機狀態下，3分鐘無任何操作，機器自動關機。

4、低電報警：

黃燈和藍燈交互快閃5次後，本產品立即關機（若當前為錄像狀態，本產品會首先自動停止錄像），應及時充電。

5、充電狀態：

充電中黃燈閃爍，充滿後黃燈長亮。

6、時間設置：

錄像完成後，機器連接電腦，彈出可移動磁盤，打開可移動磁盤中的Time.txt文件，將文件中的時間改為當前時間並保存。

7、復位：

復位時，請用非金屬硬質細棍插入復位孔，然後輕輕的按下復位按鍵，完成復位，復位完成後機器處於關機狀態。

8、相關參數

視頻文件：高清1920*1080 AVI分辨率

高清拍照：照片2560*1440 JPEG分辨率

9、簡單問題回答。

1. 不開機：請把機子先充電1小時後再測試。按復位鍵重新啟動。
2. 開機後不錄像：請檢查看有沒裝入內存卡，或者把卡格式化壹下。
3. 不能連電腦：檢查產品有沒連接好，最好連接到電腦後面的USB端口上
4. 在電腦上播放視頻卡頓現象：檢查電腦配置，播放軟件，建議用VLC播放。